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Από το υπ’ αριθ. 9/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 231/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση αναπομπής του 11ου θέματος "Επί 
εισηγήσεως Σ.Σ 1ης Συνοικίας για 
καθορισμό θέσης τοποθέτησης περιπτέρου 
της Ολγας Τρομπούκη" στο Σ.Σ. της 1ης 
Συνοικίας 

 
       Σήμερα 29 Μαϊου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 25-5-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Πέτκος Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Ν. Χαμαλής  
3. Δ. Ταχματζίδης Σ. Γεωργιάδης  
4. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Β. Γιαννουλάκης  
6. K. Aσλάνογλου Θ. Σιδηρόπουλος  
7. Α. Δελαβερίδης Ε. Σοφιανίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  1) Κατά   τη  συζήτηση    της  υπ’   αριθ. 222/2000 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βαφείδης. 
15. M. Σουμελίδης 2)   Κατά    τη    συζήτηση   της    υπ’  αριθ. 223/2000  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησαν  οι   κ.κ.  Δήμαρχος, Κ. Κόλβατζης, Χ. Γεωργιάδης,  
17. Χ.  Σκουμπόπουλος Π. Αγαθαγγελίδης 
18. Χ. Γεωργιάδης 3)  Κατά   τη   συζήτηση    της  υπ’    αριθ. 224/2000    απόφασης 
19. Σ.  Παναγιωτίδης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
20. Λ. Τσαβδαρίδης 4)  Κατά   τη   συζήτηση    της    υπ’  αριθ. 231/2000    απόφασης 
21. Ι. Ακριβόπουλος αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
22. Ε. Κουκουρδής 5)  Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’ αριθ. 232/2000      απόφασης  
23. Γ. Μανακούλης αποχώρησε ο κ. Σ. Παναγιωτίδης. 
24. Π. Αγαθαγγελίδης 6)   Κατά      τη      συζήτηση   της  υπ' αριθ. 235/2000 απόφασης  

   αποχώρησε ο κ. Λ. Τσαβδαρίδης. 
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-3-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι με την από 4-10-1999 αίτησή της η Τρομπούκη Ολγα  
χήρα Χρήστου ζητάει να εγκριθεί η χορήγηση άδειας εκμετάλλευσης  περιπτέρου σε 
μία από τις προτεινόμενες απ΄αυτήν θέσεις. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την αριθ. 488/91 απόφασή του, μεταβίβασε την 
αρμοδιότητα τοποθέτησης περιπτέρου στα Συνοικιακά Συμβούλια του Δήμου. 

Το 1ο  Συνοικιακό Συμβούλιο με το αριθ. 36/18-11-1999 πρακτικό του, μας 
γνωρίζει ότι οι προτεινόμενες θέσεις μεταξύ των οδών Φιλώτα-Πύρρου ή Πύρρου-
Ακροπόλεως δεν είναι κατάλληλες για τους εξής λόγους: 

Α)Θα δημιουργήσουν τεράστια και πάμπολα κυκλοφοριακά προβλήματα, 
τόσο στα διερχόμενα  τροχοφόρα όσο και στους πεζούς. 

Β)Η ύπαρξη παιδικής χαρά έναντι ακριβώς της θέσεως του περιπτέρου 
συνηγορεί ότι ο κίνδυνος για τροχαία ατυχήματα είναι άμεσος, διότι θα διασχίζουν 
παιδιά την οδό Πύρρου για να προσέλθουν στο περίπτερο. 

Γ)Η αποδοτικότητα του περιπτέρου θα είναι περιορισμένη, επειδή τα 
υπάρχοντα καλύπτουν τις ανάγκες της περιοχής. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος :Πρόκειται για περίπτερο που έχει τις νόμιμες προϋποθέσεις και 
ζητάνε να τοποθετηθεί απέναντι από την παιδική χαρά, που περικλείεται από τις 
οδούς Φιλώτα-Πύρρου-Ακροπόλεως. 

Το ΣΣ απορρίπτει το παραπάνω αίτημα  γιατί θεωρεί ότι θα δημιουργήσει 
τεράστια κυκλοφοριακά προβλήματα. Η απόρριψη του Σ.Σ  καταλήγει  ότι το Σ.Σ 
μελλοντικά θα τηρεί αντίθετη στάση σε εγκατάσταση περιπτέρου στην περιοχή του 
Προμηθέα, γιατί θεωρεί ότι οι ανάγκες της συνοικίας καλύπτονται από τα υπάρχοντα 
κατ/τα. Η απόφαση ήταν ομόφωνη. 

Ορίστε τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης :Από το θέμα αυτό και το προηγούμενο βγαίνει ένα ερώτημα 

ως προς την αρμοδιότητα που δώσαμε στα ΣΣ. Παλαιότερα είχαμε πρόβλημα και 
είπαμε να μην δώσουμε άλλα περίπτερα στην πόλη αλλά στην περιφέρεια. Μ΄αυτήν 
την τοποθέτηση του ΣΣ του Προμηθέα μπαίνει ένα ζήτημα ως προς την αρμοδιότητα 
που δόθηκε. 

Εγώ θα φέρω θέμα και ως προς το αν πρέπει να υπάρχουν Σ.Σ ή όχι. 
Το ζήτημα που μπαίνει σήμερα είναι το εξής: Η θέση που προσδιορίζεται 

από τον ενδιαφερόμενο είναι σ΄έναν χώρο που είναι κατάλληλος κατά την άποψή 
μου. Δεν  μπαίνουν λόγοι ασφάλειας, παρεμπόδισης ή παραπόνων από τους 
κατοίκους. Είναι  ευρύς ο χώρος και μπορεί να μπει άνετα το περίπτερο. 

Εμείς πρόκειται να κάνουμε μία γέφυρα εκεί, δεν θα πρέπει κάποιους να 
τους εξυπηρετήσει ένα μαγαζί; 

Ένα ζήτημα που μπαίνει έντονα τελευταία είναι ότι δεν είναι αποκλειστικό 
επάγγελμα. Όποιος θέλει θα βάζει όπου θέλει περίπτερο. 

Πρόεδρος :Όποιος θέλει μπορεί, όπου θέλει όχι. 
Κουρουζίδης :Προτείνω η αίτηση αυτή να επιστραφεί στο Σ.Σ, να τους 

μεταφέρουμε την άποψη ότι πρέπει να μπει και ν΄αποφασίσουν. Αν αρνούνται με τη 
λογική ότι "εμείς δεν βάζουμε άλλο περίπτερο στον Προμηθέα" και με 7-8.000 
κατοίκους να έχουν 2-3 περίπτερα, νομίζω ότι θα πρέπει να τους άρουμε την 
αρμοδιότητα. 



Πουλασουχίδης :Η έκπληξη που ένοιωσε ο κ. Κουρουζίδης ήταν πολύ μικρή 
μπροστά σ' αυτή που ένοιωσα εγώ όταν διάβασα το θέμα και μάλιστα όταν αυτό το 
θέμα ακολουθεί το προηγούμενο. 

Σέβομαι τις αρμοδιότητες του Σ.Σ που τις απέκτησε από μεταβίβαση του 
Δ.Σ, αλλά οφείλουν να είναι αιτιολογημένες. Δεν θέλω να σκέφτομαι το ενδεχόμενο 
ότι πάμε "φιλικά" σ΄αυτές τις περιπτώσεις. Αλλά με βάζει σε προβληματισμό η 
εισήγηση του ίδιου Σ.Σ για τα δύο αυτά θέματα. 

Ο κανονισμός με υποχρεώνει να δεχθώ την εισήγηση ή όχι. Δεν μπορώ να 
την δεχθώ με τίποτα. Δεν βλέπω καμιά αιτιολογία που απαιτώ για να έχω τη 
συνείδησή μου ήσυχη απέναντι σ΄αυτόν που το ζητάει. 

Προτείνω το θέμα ν'αναπεμφθεί  και  να τονιστεί η εντελώς αντίθετη θέση 
του Σ.Σ με το προηγούμενο θέμα. 

Όσον αφορά το θέμα του κορεσμού. Αν το Σ.Σ έλεγε ότι "μπουχτίσαμε να 
μαλώνουμε για τα περίπτερα και δεν θέλουμε ν΄αναλάβουμε τις ευθύνες μας" ναι έχει 
βάση η απόφαση του να πει ότι δεν θα δώσουμε άλλες άδειες στον Προμηθέα. Αν 
ζητήσει κάποιος περίπτερο στον Προφ. Ηλία, που ο κόσμος εκεί θα πρέπει να κατέβει 
στο κέντρο της πόλης ή του Προμηθέα για να ψωνίσει, τι θα του πούμε; Οτι 
εξυπηρετούνται οι ανάγκες της περιοχής; 

Μόνο ως αποφυγή των ευθυνών απέναντι στους αιτούντες, μπορώ να την 
εκλάβω αυτή την απόφαση. 

Πρόεδρος :Για την αποκατάσταση της τάξης. Η απόφαση για το περίπτερο 
του προηγούμενου θέματος είναι 27-9-1999 και η απόφαση γι αυτό το περίπτερο 
είναι 23-11-1999. 

Κουρουζίδης :Στο έγγραφο που θα σταλεί να λέει να μην το κρατήσουν 3-5 
μήνες. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ κε συνάδελφε. 
Σκουμπόπουλος :Από το Νοέμβριο 1999 έρχεται σήμερα. 

 Πρόεδρος: Επί της αντιπροτάσεως, ποιοι συμφωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Κ. Γκαβαισές, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Σ. Παναγιωτίδης, Ε. Κουκουρδής,.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να εγκριθεί η απόφαση του Σ.Σ.; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Ε. Λελεκάκης, Χ. Σκουμπόπουλος, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Γ. 
Μανακούλης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 3-3-00 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την από 4-10-99 αίτηση της Όλγας Τρομπούκη με την οποία ζητάει τη χορήγηση 
άδειας εκμετάλλευσης περιπτέρου σε μία από τις προτεινόμενες απ’ αυτήν θέσεις. 
3.- Το με αριθ. 36/18-11-99 πρακτικό του Σ.Σ. της 1ης Συνοικίας με το οποίο μας 
γνωρίζει ότι οι προτεινόμενες θέσεις μεταξύ των οδών Φιλώτα – Πύρρου ή Πύρρου – 
Ακροπόλεως δεν είναι κατάλληλες για τους λόγους που αναφέρονται σ’ αυτό. 
4.- Τις προτάσεις των συμβούλων κ.κ. Κ. Κουρουζίδη και Κ. Πουλασουχίδη. 
5.- Την ανάγκη αναπομπής του παραπάνω θέματος στο Συνοικιακό Συμβούλιο της 
1ης Συνοικίας προκειμένου αυτό να επανεξετασθεί. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Την με αριθ. 488/91 απόφασή του καθώς και τις διατάξεις του άρθρου 171 του 
Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 



Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την αναπομπή του 11ου θέματος «Επί εισηγήσεως Σ.Σ. 1ης 
Συνοικίας για καθορισμό θέσης τοποθέτησης περιπτέρου της Όλγας Τρομπούκη» στο 
Σ.Σ. της 1ης Συνοικίας προκειμένου αυτό να επανεξεταστεί, αφού ληφθούν υπόψη 
και οι τοποθετήσεις των δημοτικών συμβούλων και να επανέλθει με νέα εισήγηση σε 
επόμενο συμβούλιο. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    231/ 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Κ. Βαφείδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  13-6-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


